

PLAĆA MEDICINSKIH SESTARA ZAPOSLENIH U PRIMARNOJ ZDRAVSTVENOJ ZAŠTITI

Zakon o plaćama u državnoj službi i javnim službama (NN 155/2023)

Uredba o nazivima radnih mjesta, uvjetima za raspored i koeficijentima za obračun plaće u javnim službama (NN: 22/2024)

Odluka o visini osnovice za obračun plaće u javnim službama u 2025. godini (NN 155/2024)

- Prema Odluci o visini osnovice za obračun plaće u javnim službama u 2025. godini (NN 155/2024) osnovica za izračun plaće od 1. veljače 2025. do 31. kolovoza 2025. godine iznosi **975,60 eura bruto i primjenjuje se počevši s plaćom za mjesec veljaču, koja se isplaćuje u mjesecu ožujku**

- Osnovna plaća (u bruto iznosu) predstavlja umnožak koeficijenta radnog mjesta i osnovice za obračun plaće

- Visina koeficijenta za obračun plaće za med. sestru/tehničar u PZZ iznosi 1,55 te je utvrđena:

- prema mjerilima za vrednovanje i klasifikaciju radnog mjesta prema Zakonu o plaćama u državnoj i javnim službama (NN 155/2023)

- dosadašnjim dodacima iz Kolektivnog ugovora koji su uvršteni u novi koeficijent (Čl. 55. uvećanje plaće na temelju posebnih uvjeta rada u PZZ – 11 % (NN 92/19), Čl. 58 - zbog iznimne odgovornosti za život i zdravlje ljudi dodatak na plaću od 8% (NN 92/19), Privremeni dodatak na plaću 163,62 eura bruto (NN 65/2023)

- OSNOVNA PLAĆA

- **Osnovica - 975,60 eura (NN 155/2024)**
- **Koeficijent složenosti poslova (NN 22/2024) – 1,55**

- DODACI NA OSNOVNU PLAĆU:

- propisani su zakonom:
 1. dodatak za radni staž
 2. dodatak za učinkovitost na radu
 3. dodatak za završen studij na poslijediplomskoj razini
 4. dodatak za rad u izvanrednim okolnostima (visina se ugovara kolektivnim ugovorom)
 6. dodaci za posebne oblike organizacije rada - prekovremeni rad, rad u smjenama, turnus, blagdan, noć, subota, nedjelja, pripravnost (visina se ugovara kolektivnim ugovorom)
- dodatak za radni staž obračunava se na osnovnu plaću (iznosi 0,5% na osnovnu plaću za svaku navršenu godinu radnog staža)
- dodaci se obračunavaju na osnovnu plaću uvećanu za minuli rad

- Kolektivnim ugovorom mogu se urediti druga materijalna prava:

- koja nisu definirana Zakonom o plaćama u državnoj i javnoj službi

- u slučaju okolnosti koje dovode u pitanje redovito obavljanje poslova iz djelokruga javne službe, može se utvrditi poseban dodatak na osnovnu plaću zbog rada u tim okolnostima najviše do 20% osnovne plaće uvećane za dodatak na plaću za radni staž

Osnovna plaća uvećana za dodatak za radni staž

= osnovica x koeficijent složenosti radnog mjesta + 0,5% za svaku godinu staža

Osnovica	Koeficijent	Osnovna plaća	Stož u godinama	%	Dodatak na staž	Osnovna plaća uvećana za dodatak na staž	10% cca 5% rad u II.smjeni	Bruto plaća
975,60 €	1,55	1.512,18 €	0			1.512,18 €	75,61 €	1.587,79 €
975,60 €	1,55	1.512,18 €	5	2,50%	37,80 €	1.549,98 €	77,50 €	1.627,48 €
975,60 €	1,55	1.512,18 €	10	5,00%	75,61 €	1.587,79 €	79,39 €	1.667,18 €
975,60 €	1,55	1.512,18 €	15	7,50%	113,41 €	1.625,59 €	81,28 €	1.706,87 €
975,60 €	1,55	1.512,18 €	20	10,00%	151,22 €	1.663,40 €	83,17 €	1.746,57 €
975,60 €	1,55	1.512,18 €	25	12,50%	189,02 €	1.701,20 €	85,06 €	1.786,26 €
975,60 €	1,55	1.512,18 €	30	15,00%	226,83 €	1.739,01 €	86,95 €	1.825,96 €
975,60 €	1,55	1.512,18 €	35	17,50%	264,63 €	1.776,81 €	88,84 €	1.865,65 €
975,60 €	1,55	1.512,18 €	40	20,00%	302,44 €	1.814,62 €	90,73 €	1.905,35 €

Napomena:

Osnovna plaća radniku uvećat će se za rad u drugoj smjeni 10%, za rad subotom 25 %.

U navedenoj tablici navedeno je okvirno/informativno uvećanje za II. smjenu 10%.

Dolazi do uvećanja za rad u II.smjeni od rada par-nepar u PZZ, gdje svaki sat rada u II.smjeni treba biti plaćen 10% više; radnik je odradio pola sati u II.smjeni, pa se ukupna plaća uvećava za 5% (1/2 od 10%).

Ukoliko radnik radi subotom tada treba obračunati povećanje i za rad subotom 25%.

Podatke izračunao Hrvatski strukovni sindikat medicinskih sestara-medicinskih tehničara

Zagreb, ožujak 2025.

NAPOMENA:

Plaća je navedena u **bruto** iznosu!